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REGULERINGSPLAN STUANES -INNMÅLING AV HYTTEPELER M.V.
På grunn av at vårt måleutstyr har vært inne til reparasjon i flere uker er vi blitt forsinket i 
arbeidet med å måle inn hyttepeler m.v. 

Vi har i dag målt inn det vi kunne finne av peler samt en del veier. Kartplottet på grunnlag 
av denne innmålingen får vi ikke sendt over før vår oppmåler kommer fra ferie om vel en 
uke. Ta derfor vare på herværende brev.

Når det gjelder målingene så vil plottet angi hyttepelene med nummer på kartet. Samme 
nummer har vi skrevet med tusj på pelene. Disse numrene kan være vesentlig forskjellige 
fra tidligere nummerering.
For veien er punktene angitt med bokstaven v foran. Disse punktene angir midtlinjen i de 
veianleggene vi målte og vil være greie å benytte for å få tegnet veiene inn riktig.

Når det gjelder hyttepelene så er det meste greitt. 
Imidlertid var det noen peler vi ikke fant. Dette kan skyldes at det ikke var utsatt peler eller 
at jeg husket feil. Totalt målte vi inn 36 hyttetomter.

Følgende punkter (pelnummer) skal en spesielt merke seg:
Nr. 4. Dette punktet (pelen) kunne vi ikke finne. Vi har imidlertid målt inn et punkt (liten 
bjørk) som vi mener kan være et aktuelt punkt. Det kan muligens være vanskelig å finne 
stedet da merkingen er svak, men punktet kan om nødvendig rekonstrueres ved hjelp av 
GPS.
Nr. 12. Her fant vi heller ikke noen pel. Innmålt punkt er et relativt stort lauvtre.
Nr. 35. Her fant vi heller ikke noen pel. Er usikker på om vi ble enige om å sette ut en pel 
her. Innmålt punkt er en liten bjørk.

Ellers er vi usikre på om det er satt ut en pel omlag midt mellom pel 17 og 18. Vi fant 
ingen pel her, men vegetasjonen var svært høy og tett på stedet. I området for utleieenheter 
målte vi ikke inn punkter da dette området bør avsettes som et områdeformål og terrenget 
her er relativt markant slik at avgrensinger er lett å tegne inn.

Med hilsen

Bjørnar Groven
næring- og driftssjef


